

13th Asia Adult Expo: 100% Adult Product Trading Platform in Asia

第13屆亞洲成人博覽:100%成人產業貿易平臺

The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult industry in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, and other professionals from the adult industry to showcase their products and services, network with industry peers, and attend educational seminars and workshops. AAE 2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre Hall 5FG.

As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th Edition, this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its size in net exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more diversifications.

AAE features a wide range of products and services related to the adult industry including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore the latest trends and innovations in the industry.

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽,將於 8 月 29 至 31 日 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。

作為亞太地區成人產業貿易的盛事,亞洲成人博覽今年迎來了第 13 屆,展會規模為歷屆最大,展覽面積比上屆翻了一倍,其中一半以上為展會新面孔,採購商將會見到更多新產品,認 識更多新的合作夥伴。 本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品,其中包括成人玩具及情趣用品,性感內衣, 潤滑油,BDSM 皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商,將會展示他們的最新產品和技術,與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。





EXHIBITOR HIGHLIGHT 展商預覽



SAVEWO LIMITED. 救世有限公司 (Hong Kong 香港) Booth No:K38





Founded in 2020, SAVEWO is a unique applied technology innovation company that conducts research and development, design, and manufacturing entirely within Hong Kong, operating a 100,000 square feet factory and 4,000 square feet professional laboratory located in Tsuen Wan.

The company's motto is "pursue profitability while saving the world," and it offers a range of "made-in-Hong Kong" products, including masks, electric wheelchairs, waterproof artificial leather plasters, and the unique "Unisex Condom" that was collaboratively researched and developed with the Malaysian company Wonderleaf. The "Unisex Condom" effectively prevents the exchange of bodily fluids, thereby creating a "More Security, More Excitement, More Autonomy" sexual life.

SAVEWO 救世始創於 2020 年,為罕見「研發、設計、生產」均在本港進行的應用科技創新公司,荃灣廠房面積逾十萬呎、設四千呎專業實驗室。公司理念為追求利潤同時拯救世界,在本港生產的產品包括口罩、電動輪椅、人造皮防水膠布,以及與馬來西亞公司 Wonderleaf 共同開發、全球唯一能隔絕體液交換、可創造「更安全、更刺激、更自主」性生活的「中性安全套」。

Ningbo DianAi Plastic Co.,LTD 寧波點愛塑膠有限公司 (China 中國) Booth No:E27





Ningbo DianAi Adult Plastic Co.,LTD, Min Products:Sex toys,Sex vibrator, Anus cleaning syringe ball, Rectal syringe, Vaginal douche, enema kits,Couple flirtation, sex doll and so on.

寧波點愛塑膠有限公司生產經營:成人用品、情趣用品、一類醫療器械、TPU/PVC 氣囊氣袋;性用品、灌腸器、充氣肛塞、模擬陽具、名器軟膠、實體娃娃、按摩保健器具等產品研發設計、生產和銷售。





0.02



Shenzhen Ilike Health Technology Co.,ltd 深圳市艾萊客健康科技有限公司 (China 中國) Booth No:E28

MELO[®]

Shenzhen Ilike Health Technology Co., Ltd. Established in 2013, is a professional adult supplies enterprise integrating R&D, production, sales and operation. The main products are dildos, Masturbators, vibrators. The company is equipped with a complete department management system such as R & D center, manufacturing center and marketing center. Have 3 workshops, injection workshop, silica gel vulcanization workshop and assembly workshop. The total number of employees is nearly 80. With nearly 100 domestic and foreign patents and has obtained many certifications such as CE, RoHS, FCC/FDA in the EU. Have registered American brands and Chinese brands.

深圳市艾萊客健康科技有限公司成立於 2013 年,是一家集研發、生產、銷售及運營於一體的專業成人用品企業,主要產品是模擬陽具,飛機杯,振動器性玩具。公司配備研發中心,製造中心、行銷中心。自有注塑車間、矽膠硫化車間和組裝車間,員工數近 80 人,擁有國內外專利近 100 項,已獲歐盟 CE/ROHS/FCC/FDA/UL 等多項認證,擁有自主美國品牌和中國品牌。





NICE DREAM GROUP LIMITED 耐思卓集團有限公司 (China 中國) Booth No:H49

NICE DREAM

Nice Dream Group Limited, is a supplier of high-end adult products that integrates research and development, design, production and sales. The factory is located in Shenzhen, and was established in July 2014, with an area of 2,500 square meters. We have a strong R & D and design team, focusing on new product development and design, to cooperate with many well-known domestic and foreign brands. we are experienced factory for OEM & ODM service. Look forward to working with you to explore the adult dream world!

耐思卓集團有限公司是一家集研發、設計、生產和銷售為一體的高端成人用品供應商。工廠位於深圳,成立於 2014年7月,面積 2500 平方米。 我們擁有一隻強有力的研發設計團隊,專注新產品開發和設計,通過 OEM 或者 ODM 等方式和國內外諸多知名品牌合作。期待和您一起合作探索成人情趣世界!







Guangzhou Mismuse Apparel Ltd. 廣州蜜使服飾有限公司 (China 中國) Booth No:L34



We are a professional company based on sexy lingerie industry, expanded to sexy outfit. We have strong product

我們是一家立足於性感內衣產業,延伸至性感成衣、性感穿搭領域的專業公司,擁有很強的產品設計和生產開發能力。我們為合作夥伴提供不同的產品和合作方案。







Envy Health Technology (Dongguan) Co., Ltd. 安芮健康科技(東莞)有限公司 (China 中國) Booth No:M27



NV TOYS designs and produces upmarket sex toys for customers worldwide. Since 2011, We have been focusing on research ,design,manufacturing ,sales and service of products to help everyone 'live a healthy and happier life '.

NVTOYS·安芮--始於 2011 年的高端情趣用品製造商。 多年來,我們一直秉持"健康,且更快樂!"的理念,專注于各類成人玩具的自主設計研發、 生產裝配、銷售及售後服務。









Mantang Technology LTD (MANTANG SEXTOYS) is a well-known manufacturer for the high-quality sex toys.

We have been focusing on the R&D and manufacturng of sex toys for more than 20 years, and are well-known for our long-term OEM for various global famous brands. We are original manufacturer with 4,000 square meters of producing area ,which including nearly 20,000 designing drafts, 4 workshops, 3 warehouses, 8 producing lines, 1 molding center in our factory.

Our main products are: Vibrators, Bullets, Dildos, Prostate massager, Kegel balls, Menstrual cups, Masturbators, Anal plugs, Cock rings and so on.

【曼唐趣品】是一家知名高端情趣用品製造商。

我們專注生產情趣用品研發、生產十餘年,因長期為各著名品牌代工而讓人熟知。工廠擁有近2萬幅產品設計稿,4個生產車間,3個倉庫,8條生產線,1個模具製作中心,4000平方米的生產區域。

我們主要的產品有:震動棒,跳蛋,假陽具、前列腺 按摩器、縮陰球,月經杯、飛機杯,肛塞,鎖精環。





Dong Guan Tesdur Electronic Technology Co.,Ltd 東莞市塔斯狄電子科技有限公司 (China 中國) Booth No:H42



Tesdur electronic technology co.,Ltd is a comprehensive adult novelty manufacturer set-up to supply creative and original products at competitive prices, and satisfied several world-renowned brands in ODM · OEM projects and first-rate products. "R&D, Technology, Entertainment, Durability and Safety" is our product development philosophy, which is also the inspiration for the company's name "TESDUR". We have our own 300 square meters moulding workshop, 2000 square meters injection workshop, production lines.

塔斯狄電子科技有限公司是一家專業的成人用品製造商,以有競爭力的價格提供有創意的原創產品,並為多個世界知名品牌提供 ODM、OEM 專案服務和一流的原創產品。



Zhi Hai New Dawn Techology Co.,Ltd 珠海市春來科技有限公司 (China 中國) Booth No:D49





"Since its inception, our company has been focusing on the development and production of silica gel, organic silicone oil, raw rubber, adult supplies, mixed rubber and other silicone collagen materials. With the focus and pursuit of silicone products for many years, we have excellent design team, advanced production technology and familiar with raw materials.

Over the years, our company has been 'good faith based, steady management, customer first' business concept for many of the world's big brands to provide OEM, ODM services, and have been well received. 'Pragmatic and dedicated, the pursuit of excellence, people-oriented' concept of work allows us to provide customers with higher quality products, higher quality service.

The company has many years of professional experience, specializing in product design and development and engineering process, the production of high precision, high standards of products.

從創立以來,我司一直專注研發生產矽膠、有機矽油、生膠、成人用品、混煉膠等矽膠原料。對矽膠產品多年的專注和追求,如今我司擁有優秀的設計團隊、先進的生產技術,憑藉對原料的熟悉,我司開發出國內外使用者喜愛的成人情趣產品系列。多年來,我司一直以「誠信立足、穩健經營、客戶第一」的經營理念為世界的多個大品牌提供 OEM、ODM 服務,並得到一致好評。



Dongguan Haibang Network Technology Co., Ltd. 東莞市海邦網路科技有限公司 (China 中國) Booth No:E47



Dongguan Haibang Network Technology Co., Ltd. is one of the leading professional manufacturer and exporters of sex toys who pride herself in OEM & ODM manufacture all kinds of adult novelty products. Since 2006, with more than 15 years product concept to series production, Established of comprehensive experience in R&D and production capability. It's famous brand is known as "Man Nuo".

We are your one station choice different departments which can effectively implement various stages from of OEM & ODM manufacture. Welcome to visit us and hope we can build business relationship with your esteemed company!

東莞市海邦網路科技有限公司是一家領先的性玩具專業製造商和出口商,以 OEM 和 ODM 生產各種成人新奇產品為榮。我們于 2006 年成立,擁有超過 15 年的產品概念和系列生產經驗,公司在研發和生產能力方面有著豐富的經驗,旗下著名品牌 "曼諾"。

我們是您的一站式選擇,擁有不同的部門可以有效地實現從 OEM 和 ODM 製造的各個階段。歡迎訪問我們,希望我們能與貴公司建立業務關係!



Dongguan Xuanai Electronic Technology Co., Ltd 東莞璇愛電子科技有限公司 (China 中國)

Booth No:E01



东莞璇爱电子科技有限公司

Located in Dongguan city of the world factory, Xuanai is a high-tech enterprise integrating design, research and development, production, sales and service. Industry and trade integration of the strong strength of the production of ODM, OEM, OBM high-grade fun toys, aircraft cups, vibrating rods, famous appliances •

坐落於世界工廠的東莞市,璇愛是一家設計,研發,生產,銷售,服務於一體的高科技企業。工貿一體的雄厚實力主要生產 ODM,OEM,OBM 高檔情趣玩具,飛機杯,振動棒,名器等系列產品。





Odeco Ltd. 深圳市零距離電子有限公司 (China 中國) Booth No:F01



ODECO is top professional ODM/OEM sex products manufacturer located in Bao'an District Shenzhen founded in 2008, which covers an area of 10000 square meters, about 500 employees. We have passed the certification of ISO13485:2016 medical device quality management system and ISO9001:2016 quality system (SGS certification) .

ODECO can provide a complete set of services from product design, R&D, Tooling and production, we have a young and dynamic R&D team that can complete the development of more than 30 new products every quarter. Strong production capacity is a strong guarantee for the delivery time. Strict confidentiality allows guests to trust us with important tasks. We uphold the spirit of craftsmanship, invent and improve new technologies, deep research on technology innovation, through a lot of brainstorms and experiments, aim to create the perfect product of real human interaction.

深圳市零距離電子有限公司(ODECO)是一家成立於2008年坐落在深圳市寶安區且專業的ODM/OEM情趣產品生產工廠,占地面積10000平方米,約500名員工。我司通過了ISO13485:2016醫療器械品質管制體系且與ISO9001:2016品質體系(SGS認證)雙體系並行。

我們可提供從產品的研發、設計和生產一整套的完整服務,我們擁有年輕且有活力的研發和設計團隊,每季度可以完成超過30款新產品的開發,強大的生產力也是對客人交期的有力保障。嚴格的保密制度讓客人放心的委以重任。我們秉持"工匠精神"的生產理念,發明並改進新技術,深入研究工藝創新改革,通過大量的思維碰撞和實驗,創造出真正的人類互動的完美產品。





Guangdong XISE Industrial Company Ltd. 廣東幸色實業有限公司 (China 中國)

Booth no: E21



Guangdong Xise Industrial Co., Ltd., founded in 2008, takes the responsibility of comprehensively creating a healthy and happy sexual life and providing professional sex toys services. For 14 years, we have been committed to becoming a best manufacturer integrating R&D, design, production, sales and service.

Xise mainly designs and manufactures high-end adult toys for male and female, such as sex dolls, electric dolls, realistic masturbator, masturbator cup; all kinds of artificial dildos, and other series of products. Our products have been sold to more than 170 countries and regions around the world by 2021. Insisting on producing high-quality products with trendy style, leading function and safe material, Xise wishes everyone in the world can enjoy the pleasing life brought by our products.





幸色實業,模擬倒模界領先者,15年致力於打造更好的集研發、設計、生產、 銷售和服務一體的成人用品製造商。我們以"健康性福每個人"為使命、提供 專業的生活情趣用品服務為己任,專注於製造男女用模擬器具。2021年,幸色 率行業之先推出了首款集合吸感,震感和自動清潔功能的男性暢玩倒模產品, 突破傳統,重新定義了模擬倒模的極致體驗。

幸色始終堅持做款式創新·功能創新·材質創新·安全健康的精品·不斷向著 "成為世界級純真成人用品智造商"的願景努力奔赴·讓全世界都能享受幸色 產品帶來的美好性福生活。

Liaoyang Baile Health Care Product Co., Ltd. 遼陽百樂保健品有限公司 (China 中國)

Booth no: J01



Liaoyang Baile Health Care Product Co., Ltd. is one of well-known specialized manufacturer of sex toy and adult products, established in 1993. Our company includes professional R&D and design team. We believe that continuous creativeness powers our sustainable development. BAILE and its family of products supplies more than 4000 different toys for its clients worldwide. Our sales, marketing and customer service team gladly provide OEM services. We believe that "quality is the life of the enterprise" and stand ready and eager to build long term, cooperative relations with you.

遼陽百樂保健品有限公司創建於1993年,是目前世界最大的成人器具生產企業之一。公司擁有專業的研發團隊,優秀的銷售和技術人才。工廠專業化程度高,生產能力強。公司擁有四千款產品,90%產品現已出口至歐洲、美洲、亞洲及大洋洲等三十多個國家和地區。我們堅信持續的創新是企業發展的原動力,品質是企業的生命。我們真誠地希望與您合作,願成為您忠實的合作夥伴。





Dongguan JiaerTech Co., Ltd 東莞市佳爾電子科技有限公司 (China 中國) Booth no: K01





Jiaer Tech specializes in the design, development and production of adult products. Our ODM/OEM services have served globally renowned brands and distributors. The reasons these clients choose us are our innovative product concepts, efficient execution capabilities, sincere service mindset, and reasonable prices. We have a team of experienced professionals in the adult product industry, including product developers and managers, and have

established a strict quality management

system.

佳爾是一家專注於情趣用品設計、研發和生產的公司。我們的 ODM/OEM 業務 服務了全球知名的品牌和分銷客戶。這些客戶選擇我們的理由就是全新的產品創 意、高效的執行能力、至誠的服務意識和合理的價格。佳爾擁有一批多年從事情

趣用品行業的產品開發人員和管理人員,建立了嚴格的品質管制體系。

Shilosh International (Hong Kong) Co., Limited 私樂仕國際(香港)有限公司 (Hong Kong 香港) Booth no: G01



OTOUCH is an original fashion brand subordinated to Shilosh International (Hong Kong) Co., Ltd, and was founded by senior sex toy designer Chalim Huang.

With the design concepts of innovation, aesthetics, and emphasis on user experience, OTOUCH is deeply loved and praised by its beloved users, and it has been a global hot-selling brand since launched into the market.

OTOUCH 系私樂仕國際(香港)有限公司旗下原創情趣潮牌·由資深情趣用品設計師 Chalim 創立于 2015 年。 憑藉著創新、美學、重視用戶體驗的設計理念,產品自上市以來深受使用者喜愛與好評,熱銷全球各大區域市 場。





Ninghai County Jimeite Electronics CO., LTD. 寧海縣集美特電器有限公司 (China 中國)

Booth no: H01



We are JIMEITE... a well-known manufacturer of high-quality adult toys & a wide array of novelty items. For continuously contributing to the health & wellness industry for over 20 years now, JMT has been one of the most sought-after manufacturers trusted by big, luxury brand customers all over Europe and the USA. Each year, we design more than 130 new items for our OEM customers, and over 160 for ODM customers. Currently, we are building our new, 70,000-square-meter standardized smart factory. When it becomes operational in 2024, JMT's capacity would be a staggering 170,000pcs finished products daily.

When it becomes operational in 2024, JMT's capacity would be a staggering 170,000pcs finished products daily It is in JIMEITE's core principle to always be in the full service of its valued customers.

So experience first-hand what we can offer, visit and contact us today!

集美特·是一個深耕行業 20 多年以高品質成人玩具和各種新奇物品而聞名的製造商·我們不斷助力健康和保健行業的發展·已成為最受歐美大品牌客戶信賴的製造商之一。

每年,集美特為 OEM 客戶設計 130 多個新專案,為 ODM 客戶設計 160 多個專案。

2024年·集美特全新的標準化智慧工廠將投產·面積超7萬平方米·屆時產能將達到17萬件成品/天。 為客戶提供全方位服務始終是集美特的核心原則。

歡迎親身體驗我們的服務,今天就來訪問並聯繫我們吧!





REGISTER

網上登記

Organizer: 主辦單位: Official Support: 官方支持單位:

Media Partner: 媒體夥伴:







